
 

 

Spentrup Vandværk  

Bestyrelsesmøde tirsdag 19. november 2024 
Placering:  Vandværket 

Dato: 19. november 2024 

Deltagere:  Aksel, Jørn, Peder, Lars, Jan M. og Jan K.T.  

Klokkeslæt:  19.30 

Punkter på dagsorden 

 
I. Referat fra sidste møde (Har vi husket det vi aftalte.)  

II. Aftale med Kamstrup. 

III. Status Haldvej. 

IV. Nødforbindelse Hvidsten/Gassum. 

V. Beredskabsplan. 

VI. VPU. Skal vi fortsat være medlem. 

VII. Planlægning af generalforsamling. 

VIII. Julefrokost. 

IX. Øjeblikkelig økonomi ved Aksel. 

X. Evt. 

 

Handlingspunkter Ejere Deadline Status 

Nødstrømsgenerator Peder/Lars Ult. 2024 Skal kunne aktiveres af en bredere 

kreds. 

 



 

Referat 

1) Referat for forrige møde godkendt. 

2) Lars har bestilt 1200 målere med akustisk lækageovervågning 

med levering 2025 til 2027 – 400 stk. pr. år. 

Der skal lægges en plan for installation af målere. 

3) Arbejdet med udskiftning af ledninger på Haldvej er afsluttet. Vi 

har monteret ti målerbrønde. Skolen har fået stor målerbrønd og 

lækageovervågning for kommunens regning. 

4) Der er stor opbakning fra både Hvidsten og Gassum til etablering 

af nødforbindelse mellem vandværkerne i Spentrup, Hvidsten og 

Gassum. Peder er tovholder på projektet. Arbejdet forventes 

påbegyndt i 2025. Ledning mellem Spentrup og Hvidsten 

nedgraves på sydsiden af Hvidstenvej fra Industrivej. Midt på 

Hvidstenvej føres ledningen under vejen og ind over mark. Herfra 

videre til Hvidsten Vandværk. Udgifter til entreprenørarbejde mv. 

forventes at løbe op i cirka 1.000.000 kr. Lars undersøger udgifter til 

lodsejererstatning og tinglysning. Udgifterne til ledningen fordeles 

efter antal forbrugere. Hvidsten indkalder til næste møde. 

5) Ajourført beredskabsplan sendes til bestyrelsen. 

6) Vi vurderer, at der ikke er behov for medlemskab af VPU. Vi 

fastholder vores opsigelse med udgangen af 2024. 

7) Generalforsamling afholdes onsdag den 26. februar 2025 kl. 19.30 i 

sognegården. Bestyrelsen mødes kl. 19.00. 

8) Julefrokost foreslås afholdt 6. december. Lars kontakter Hvidsten 

Kro. 

9) Ingen problemer med økonomien. Kvartalets opkrævninger er 

netop udsendt. Ingen restancer. Budget for 2025 udarbejdet. 

Takstblad og takststigning godkendt af kommunen. 

10)  Intet under eventuelt. 


